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1.  

Návrh uznesenia 
 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava-Rača po prerokovaní materiálu 

 

berie na vedomie 

 

informáciu o vybavení interpelácií poslanca Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 

Bratislava-Rača zo dňa 06.02.2024. 
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2. Materiál 

Informácia o vybavení interpelácií zo dňa 06.02.2024 

 

Poslankyňa Ing. Milada Dobrotková MPH: stretnutie poslancov s občanmi Rače, t.j. I. 

volebného obvodu požiadal pán Alojz Khandl o riešenie nasledovných problémov, ktoré 

predkladám ako poslankyňa: 

Parkovanie pri pošte: vodiči dostávajú „papuče“ a pokuty za krátkodobé parkovanie, lebo 

v týchto miestach nie sú vyznačené miesta na parkovanie. Navrhuje, aby bolo toto značenie 

urobené v prepojení Kubačova-Čachtická pri pošte, za poštou na komunikácii Kubačova. 

Dôchodcovia ponúkajú súčinnosť vo vyhľadaní vhodných miest na vyznačenie parkovania. 

 

Odpoveď: 

Kubačova ulica je v správe Hl. m. SR Bratislavy, pričom magistrát na naše otázky ohľadom 

povolenia parkovania v blízkosti pošty doteraz odpovedal vždy negatívne. Spojnicu medzi 

Kubačovou a Čachtickou považujeme za chodník a zo skúseností z obdobia, kedy bolo v tomto 

úseku parkovanie ticho tolerované, považujeme za nebezpečné pre chodcov, ktorí idú na poštu 

pešo. V tejto chvíli je možné legálne parkovanie na Čachtickej ulici, Mudrochovej ulici alebo 

pri OC Račan.  

 

Odpoveď vypracovala: Bc. Daša Barteková, vedúca odd. ŽP a dopravy 

                                                                                        

2. Reštaurovanie sochy svätého Floriána na ulici pri Vinohradoch: žiada, aby bolo zahrnuté 

reštaurovanie uvedenej sochy do plánu ešte tento rok. 

 

Odpoveď: 

Finančné prostriedky na reštaurovanie sochy svätého Floriána na ulici pri Vinohradoch boli 

schválené v rozpočte mestskej časti na rok 2024 dňa 16.1.2024, a to v bežných výdavkoch 

v podprograme 10.8. Starostlivosť o kultúrne pamiatky. V súčasnosti sme oslovili reštaurátora 

na zaslanie cenovej ponuky a posudku, ktorý preverí stav a potrebný rozsah opráv. 

 

Odpoveď vypracoval: Ing. Peter Semanco, prednosta  

 

Na stretnutí poslancov s občanmi Rače, t.j. I. volebného obvodu požiadal pán pán Krampl 

Ľuboš o riešenie nasledovných problémov, ktoré som si ako poslankyňa osvojila: 

1. Parkovanie pri cintoríne v Rači. Viac krát žiadal pán Krampl, ale aj iní obyvatelia Rače, aby 

bola pri cintoríne v Rači osadená značka obmedzujúca dlhodobé parkovanie. Parkovanie by 

malo byť umožnené návštevníkom kostola v čase Bohoslužieb a návštevníkom cintorína. 

 

Odpoveď: 

Vedľa cintorína je v pláne osadiť dopravné značenie umožňujúce parkovanie návštevníkom 

cintorína, v tejto chvíli je projekt v procese schvaľovania a značenie bude osadené po určení 

použitia dopravného značenia a vysúťažení externého dodávateľa dopravného značenia pre 

tento rok.  

 

2. Obmedzenie rýchlosti prejazdu vozidiel na Zvončekovej ulici. Po ulici jazdia autá a nákladné 

autá, nad 35 ton (rakety s betónom na stavby) veľmi rýchlo, ulica nemá chodníky, chodci 

a rodičia  s deťmi, s kočíkom nemajú kam uskočiť pred rútiacim sa nákladným autom. Tieto 

veľmi ťažké autá ničia vozovku, ktorá nie je dimenzovaná na taký ťažký náklad (s betónom, 

alebo stavebným materiálom). Ulica je opatrená dopravnou značkou Obytná zóna – ktorá 
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obmedzuje rýchlosť na 20 km/hodina. Návrh pána Krampla: doplniť dodatkovú značku, ktorou 

sa povolí rýchlosť 30 km/hodina. 

 

Odpoveď: 

Pri probléme so zvýšenou rýchlosťou vozidiel jazdiacich Zvončekovou ulicou nedáva zmysel 

túto rýchlosť zvyšovať. Zároveň, ako ste aj spomenuli, dopravná značka „Obytná zóna“ 

povoľuje podľa § 59 ods. 3 zákona č. 8/2009 Z. z. o cestnej premávke jazdu rýchlosťou najviac 

20 km/h. Podnet na vozidlá stavby preveríme a skúsime vyzvať stavebníka o usmernenie svojich 

dodávateľov a zároveň požiadame políciu o nepravidelné kontroly v tomto úseku.  

 

Odpovede vypracovala:  Bc. Daša Barteková, vedúca odd. ŽP a dopravy 

 

Na stretnutí poslancov s občanmi Rače, t.j. I. volebného obvodu požiadal pán Ján Bolfa, 

Hybešova 18 o riešenie problémov, ktoré si ako poslankyňa osvojujem: 

1.Krátkodobé parkovanie na Hybešovej. Pri dome kde býva pri parkovaní, resp. výjazde 

a vjazde do vlastného domu dostal 2x pokutu za nesprávne parkovanie. Vzhľadom na to, že pri 

vjazde do domu musí auto krátkodobo zaparkovať, žiada aby boli na tejto ulici vyznačené 

parkovacie miesta.“ 

 

Odpoveď: 

Hybešova ulica je v správe Hl. m. SR Bratislavy a mestská časť nemá dosah na vyznačovanie 

parkovacích miest na tejto ulici - je potrebné sa obrátiť priamo na magistrát.  

 

Odpoveď vypracovala:  Bc. Daša Barteková, vedúca odd. ŽP a dopravy 

 

2. Upozornil na zlú kvalitu jedla a malé porcie, ktoré majú dôchodcovia pri odbere jedla 

(dodávaného externým dodávateľom) na Plickovej ulici. 

 

Odpoveď: 

Od júla 2023 je strava pre stravníkov Jedálne Plickova zabezpečovaná od zmluvného  

dodávateľa firmy Gastrograf, ktorá varí pre pracovníkov Slovenskej Grafie a ďalšie firmy. 

Menu je zostavované pre pracujúcich z týchto firiem.  

Tohto dodávateľa stravy sme vybrali po predchádzajúcej dlhoročnej spolupráci s ním a po 

veľmi dobrej spätnej väzbe od stravníkov seniorov /predovšetkým seniori z Krasňan/. Jedným 

zo seniorov, ktorí niekoľko rokov pozitívne hodnotili stravu od tohto dodávateľa bol aj pán 

Bolfa a manželkou, ktorý je evidovaný ako jeden z prijímateľov príspevku na stravovanie 

seniorov. Pán Bolfa prichádza do jedálne niekedy sám, niekedy aj so svojou manželkou a 

synom, pre ktorých odoberá stravu.  

Pri odbere stravy v stravovacej prevádzke v priestoroch Slovenskej Grafie mali seniori pred 

marcom 2020 výber z troch jedál, jedlá boli vystavené v zasklenej vitríne, mohli ich konzumovať 

teplé priamo v tejto prevádzke. Tento spôsob odberu seniori vysoko oceňovali. Žiaľ v tomto 

období nie je možný pre nesúhlas vlastníka priestorov so stravovaním seniorov. Pri priamom 

odbere mali seniori rovnako možnosť mať rôzne prílohy ako šaláty, kompóty, uhorky, čo 

oceňovali. V tomto období keď je strava transportovaná v termoboxoch za stravnú jednotku s 

nízkou hodnotou 4,60 € nie je možné objednať od dodávateľa tento typ stravy. Ďalšou témou 

nespokojnosti seniorov sú objemy polievky. Stravníci stravovacej prevádzky Jedálne na 

Plickova 18 boli zvyknutí na väčšie objemy polievok 0,4 l, viacerí dlhodobí stravníci nám 

komunikujú, že dostávali 0,5 l polievky, polievka od externého dodávateľa má 0,33 ml, rovnako 

ako v reštauráciách. Dodávateľ stravy ponúkol objednávateľovi /sociálnemu oddeleniu/ väčší 
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objem polievok a omáčok, avšak s navýšením ceny výraznejšie nad 5 €, čo by bolo pre 

stravníkov neprijateľné.  

Objem a gramáž stravy je kontrolovaný pracovníkom jedálne. Občasné nezrovnalosti /napr. 

rozliata časť polievok/ dodávateľ kompenzuje.  

Stravníci seniori pravidelne pripomienkujú svoje preferencie ohľadom stravy. Tie z nich, ktoré 

sa týkajú väčšiny stravníkov dodávateľovi pravidelne komunikujeme, dodávateľovi sa darí ich 

implementovať. Podarilo sa zaradiť častejšie omáčky, prívarky, menej často ryžu, mäkké 

cestoviny, častejšie zemiaky, klasické slovenské jedlá. Individuálne pripomienky jednotlivcov 

boli zaradené do menu pilotne ako napríklad raz týždenne sladké jedlo, častejšie zeleninové 

bezmäsité jedlá. Pre negatívnu spätnú väzbu väčšiny stravníkov sa však väčšina z týchto 

pilotných iniciatív na trvalo neetablovala.  

  

Odpoveď vypracovala: Mgr. Hana Štetinová, vedúca odd. pre sociálne veci 

 

 

 

 

 

 

 

 

   Mgr. Michal Drotován 

    starosta 

 


